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Beeld van de vergrote terrassen op de Vismarkt in de vesting Heusden. © Roel van der Aa 

‘Maak einde aan grotere 
terrassen op de Vismarkt’. CDA 
wil niet vooruitlopen op uitkomst 
discussie 

HEUSDEN - De nog steeds vergrote terrassen in de vesting Heusden 

zijn ongewenst en overbodig. Bovendien is er geen enkel 

democratisch besluit waarop de uitbreiding nu nog is gebaseerd. 

Kortom, de terrassen moeten terug naar de omvang van vóór corona, 

vindt het CDA Heusden. 

De grote terrassen zijn de christen-democraten inmiddels een doorn in het 

oog. In 2020 was dat nog heel anders. Raadslid Charlotte Bol en fractie-

ondersteuner Richard Tewes schrijven in een brief aan de gemeente dat de 

partij er toen alle begrip voor had dat vanwege de coronamaatregelen, de 

horeca-ondernemers op de Vismarkt hun terrassen groter mochten 
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maken. Zo konden ze evenveel klanten bedienen én de 1,5-metermaatregel 

in acht nemen. Ook het besluit van vorig jaar om de tijdelijke verruiming te 

verlengen, zolang de afstandsregel bleef bestaan, kon op instemming van 

het CDA rekenen. 

Maar de 1,5-metermaatregel geldt inmiddels al enige tijd niet meer, terwijl 

de terrassen nog wel steeds even groot zijn. Het CDA wil dat daar een 

einde aan komt. ,,Wij zijn absoluut niet tegen de horeca, die hoort bij de 

vesting. Maar er zijn spelregels, voor iedereen. Daarom willen we weten 

hoe het zit", licht Bol desgevraagd mondeling toe. 

Volgens de partij namelijk geldt inmiddels weer gewoon het verkeersbesluit 

van september 2009 en de inrichting die daarbij hoort. Als dat niet zo is, wil 

de oppositiepartij dat graag weten. Nu zijn de terrassen nog steeds veel 

groter dan in 2009 is bepaald, terwijl volgens het CDA geen nieuw tijdelijk 

besluit is genomen over de grootte van de terrassen. 

Aantasting 

Het CDA vindt de vergrote terrassen ‘overbodig en ongewenst’ omdat ze 

een aantasting zouden zijn van de cultuurhistorische beleving, van het open 

karakter van de Vismarkt en van de bestemming als verkeer- en 

verblijfsgebied. 
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Het CDA had even gehoopt dat de terrassen na de de recente kermis, toen 

ze weer even moesten inkrimpen naar de oude omvang, niet meer vergroot 

zouden worden. Maar niets van dat alles: ,,De terrassen zijn opnieuw 

uitgebouwd, inclusief houten afscheidingen.” 
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De blijvende uitbreiding van de terrassen is al met al onrechtmatig en moet 

ongedaan worden gemaakt, aldus het CDA. In elk geval totdat een besluit 

is genomen over herinrichting van de Vismarkt. De discussie daarover is 

inmiddels gestart. ,,Permanente uitbreiding van de terrassen is slechts een 

scenario. Maar mensen moeten niet het beeld krijgen dat al is besloten wat 

op de Vismarkt gaat gebeuren. Alles staat of valt met goede communicatie.” 

Bewonersvereniging 

Ook Bewonersvereniging Vesting Heusden heeft een brief geschreven aan 

de gemeente. Ze verwijst naar uitspraken van wethouder Thom Blankers 

dat de grotere terrassen blijven totdat een nieuw besluit is genomen over 

de herinrichting van de Vismarkt. De vereniging wil weten waarop die 

uitspraak is gebaseerd en of het draagvlak onder bewoners is gepeild. 
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